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Agendapunt 8.2 Topbadminton & Para badminton  

De Topsportroute 
Een aantal jaren zijn de prestaties over het algemeen succesvol te noemen.  
In 2016 hadden we 3 spelers op de Olympische Spelen in 2 onderdelen + een top 8 positie en 
in 2021 hadden we 4 spelers op de Olympische spelen in 3 onderdelen + een top 8 positie.  
 
OS 2024 
Vanaf 1 mei start het Olympische jaar richting de OS 2024 in Parijs; de volgende spelers gaan 
aan dit Olympische jaar starten:  
- MS: Mark Caljouw 
- WD: Cheryl Seinen & Debora Jille  
- MD: Ruben Jille & Ties van der Lecq  
- XD: Robin Tabeling & Selena Piek  
In de dubbels moeten we voldoen aan de Internationale eisen en in het mannenenkel zijn er 
aanvullende eisen vanuit NOC*NSF. Het zal geen makkelijke weg worden naar kwalificatie, 
maar we gaan ervoor met zijn allen.  
 
We zijn intensief bezig met het optimaliseren van het programma door het aanpakken van 
prestatiegedrag, communicatievaardigheden van de coaches en van de sporters en door de 
periodisering- en belastbaarheidmanagement te verbeteren.  
 
Daarnaast zijn we samen met NOC*NSF begonnen met een traject voor presteren onder 
druk. We hebben de afgelopen jaren gemerkt dat we op belangrijke momenten nog te vaak 
de verkeerde keuzes worden maken en wedstrijden worden verloren, dus dit heeft op dit 
moment extra aandacht. 
 
De verwachting is dat na 2024 een aantal belangrijke spelers zullen stoppen, maar hier 
kunnen we op dit moment nog niks concreet over zeggen.  
 
OS 2028 
Op dit moment wordt er hard gewerkt in het opleidingsprogramma 2028 om spelers klaar te 
stomen voor de OS 2028. We hebben een Talentprofiel en een doorstroommodel. Het 
Talentprofiel is gebaseerd op de eisen vanuit NOC*NSF en de talloze gesprekken die wij als 
technische staf met elkaar en NOC*NSF hebben gevoerd. Het doorstroommodel hebben wij 
daarnaast gemaakt om op alle facetten de spelers te kunnen toetsen of ze on route zijn en 
voldoen aan de eisen. 
 
Naast de huidige OS-groep is een aantal spelers op de goede weg voor OS2028. De overige S-
1 spelers zitten op dit moment wat van de curve af en zullen hard moeten werken om op de 
juiste lijn te komen. De Technische staf blijft de spelers toetsen en kritisch kijken naar de 
ontwikkeling, waardoor we ook met in- en uitstroom van spelers te maken hebben.  
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Traject 2032/3036  
De route die we hebben ingezet om talenten op te leiden voor 2032/2036 gaat via de RTC’s 
(Regionale Trainingscentra). Op de RTC’s worden spelers tussen de 11 en 17 jaar oud 
klaargestoomd om eventueel door te stromen naar de S-1-selectie. We zien op dit moment 
vooral een prestatiekansrijkheid bij de jongere spelers U11/U13. Deze spelers zullen het 
volledige RTC-traject kunnen doorlopen en wij zullen ons vooral focussen op de kwaliteit van 
het programma en bijsturen/aanpassen waar nodig om het beste uit het programma te 
halen. De afgelopen jaren zijn we hier al aan begonnen door middel van het toevoegen van 
fysieke testen, het aanbieden van begeleiding op Internationale toernooien en 
trainingskampen/weekenden.  
 
In het topsportmodel heeft ook het PRE RTC een plek gekregen, een trainingsgroep waar 
heel jonge talenten samen kunnen trainen voordat ze doorstromen naar het RTC. Ook heeft 
het RTC NEXT een plek gekregen; hier zoeken we naar de samenwerking tussen verenigingen 
en de huidige RTC’s om gezamenlijk te trainen op oudere leeftijd. Tot op heden is deze 
samenwerking op RTC NEXT-niveau nog niet gevonden, maar hier zullen we wel naar blijven 
zoeken om het RTC-programma te optimaliseren.  
 
Topsport staat nooit stil en alles moet kloppen om die ene topprestatie te bereiken. Wij 
hebben vertrouwen in het programma en we zullen hard blijven werken om het optimale 
eruit te halen.  
 
Para badminton  
Een aantal jaren hebben we, in het begin verplicht door NOC*NSF, hard gewerkt om een 
volwaardig topsportprogramma op zetten. Dit programma hebben we kunnen realiseren op 
Papendal met als resultaat dat Megan Hollander in 2021 kon deelnemen aan de 
Paralympische Spelen (PS) in Tokio.  
 
Na de PS 2021 heeft Megan aangegeven ermee te willen stoppen. We zijn verder gegaan 
met drie spelers op Papendal waarvan uiteindelijk Joshua Donker overbleef om te gaan 
strijden voor een plekje in Parijs.  
 
Midden 2021 kregen we slecht nieuws dat NOC*NSF het paraprogramma niet verder wilde 
blijven ondersteunen in de route naar Parijs. Dit betekende concreet: vanaf januari 2023 
geen subsidie meer. Dit bericht heeft uiteindelijk zo’n impact gehad op Joshua dat hij begin 
2023 heeft laten weten niet verder te willen en te gaan stoppen met het programma.  
Ongelooflijk jammer, want dit betekent het einde van het topsportprogramma op Papendal.  
 
Hoe nu verder  
Met elkaar zijn we het er over eens dat we opnieuw vanaf de onderkant willen gaan 
investeren in het Para badminton. We willen een aantal verenigingen (5) gaan benaderen 
om het Para badminton op te pakken. Op deze manier zouden zij een voorbeeld kunnen zijn 
voor andere verenigingen. Daarnaast gaan we informatie inwinnen hoe andere sporten het 
stuk para hebben opgepakt in hun sport en gaan we kijken of we Para badminton structureel 
mee kunnen nemen als onderdeel bij de opleidingen BWF Level.  
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We gaan dus opnieuw beginnen aan de onderkant en op deze manier gaan we werken aan 
een nieuwe weg richting een topsportprogramma voor para.  
 
Hoe deze weg er precies uit gaat zien zullen de aankomende jaren moeten gaan uitwijzen.   
 

 


